
Protokół Nr 3/2022 

z posiedzenia Komisji Oświaty i spraw społecznych  

z dnia 26 stycznia 2022 r. 

przy współudziale Komisji Rewizyjnej, Komisji Budżetu i gospodarki komunalnej,  

Komisji Turystyki, kultury i ochrony środowiska oraz Komisji Skarg, wniosków i petycji  

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Iwona Szajek – Przewodniczący  

2. Anna Hałupka – członek  

3. Marek Piechowiak – członek 

4. Andrzej Grudziński – członek - nieobecny 

5. Kamil Koronka – członek 

6. Lucjan Tracz – członek 

7. Jakub Leśko – członek  

8. Jarosław Miś - członek 

9. Janina Łukaszewicz – członek  

10. Łukasz Dudzic – członek  

11. Łukasz Sergiel – członek - nieobecny 

12. Łukasz Kowalewski – członek 

13. Marcin Jagodziński – członek 

14. Jacek Gąszczak – członek  

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Wojciech Wąchała – Wójt Gminy 

2. Beata Wasyłyk-Sosonowska – Sekretarz Gminy 

3. Małgorzata Bednarz – Skarbnik Gminy 

4. Łukasz Kamerduła – Przewodniczący Rady Gminy 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Omówienie materiałów na posiedzenie XXII sesji Rady Gminy Bobrowice w dniu  

27 stycznia 2022 r. 

3. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad 1. 

Otwarcia posiedzenia dokonano o godz. 9.00.  

 

Ad 2. 

W tym punkcie posiedzenia omawiano materiały na posiedzenie XXII sesji Rady Gminy 

Bobrowice. 

➢ Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia lokalnego programu wspierania 

edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży z terenu gminy Bobrowice. 

Sekretarz wyjaśniła, że Nadzór Prawny Wojewody zwrócił uwagę, że podjęcie uchwały  

w sprawie stypendium dla uzdolnionych uczniów powinno być poprzedzone przyjęciem  

programu wspierania uzdolnionych dzieci i młodzieży. Uwag nie zgłoszono. 

 

➢ Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych form, warunków  

i zasad przyznawania stypendium Wójta Gminy Bobrowice dla uzdolnionych uczniów 

oraz trybu postępowania w tych sprawach. 



Sekretarz wyjaśniła, że wystąpiła konieczność ponownego podjęcia uchwały zgodnie ze  

wskazaniami Nadzoru Prawnego Wojewody, który uznał, że ocena z zachowania nie może 

być brana pod uwagę jako jednego z kryterium. Uwag nie zgłoszono. 
 

➢ Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Bobrowice. 

Sekretarz wyjaśniła, że projekt uchwały został przygotowany zgodnie z zaleceniami Wód  

Polskich. Uwag nie zgłoszono. 

 

➢ Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowych  

z budżetu Gminy Bobrowice na dofinansowanie kosztów zmiany systemu ogrzewania  

w budynkach lub lokalach mieszkalnych na terenie Gminy Bobrowice. 

Sekretarz wyjaśniła, że uchwała określa zasady udzielania dotacji z budżetu Gminy  

Bobrowice na dofinansowanie wymiany źródeł ciepła w budynkach lub lokalach  

mieszkalnych. Wprowadza się poprawiony projekt, w którym dodano do §2 ust. 8 zapis  

mówiący, że zadania mogą być dofinansowane z różnych źródeł publicznych. Uwag nie  

zgłoszono. 

➢ Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wysokości diet oraz zwrotu kosztów  

podróży służbowych przysługujących sołtysom. 

Sekretarz wyjaśniła, że uchwała jest na wniosek sołtysów o podwyżkę diety o kwotę 100 zł. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

➢ Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu  

kosztów podróży służbowych przysługujących radnym. 

Sekretarz wyjaśniła, że Wójt proponuje podwyżkę diet radnych o kwotę 200 zł.  

Radny Łukasz Dudzic uznał, że w pierwszej kolejności podwyżki powinni otrzymać  

pracownicy przedszkoli. 

 

➢ Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy  

Bobrowice. 

Sekretarz przedstawiła dotychczasowe składniki wynagrodzenia Wójta oraz różne propozycje  

podwyżki. Wyjaśniła, że zgodnie z rozporządzeniem wynagrodzenie pracowników  

samorządowych w gminach do 15.000 osób wynosi 8.200,00 zł - 10.250,00 zł. Ustawodawca  

zagwarantował nie mniej niż 80 % maksymalnego wynagrodzenia. Do wynagrodzenia wcho-

dzą również składniki takie jak dodatek funkcyjny (2520 zł – 3150 zł)  i dodatek specjalny 

(30% sumy wynagrodzenia i dodatku funkcyjnego). 

Radni ostatecznie ustalili wynagrodzenie Wójta w kwocie 15.002,00 zł w tym: 

8830 zł – wynagrodzenie 

2710 zł – dodatek funkcyjny 

3462 zł – dodatek specjalny 

 

➢ Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Bobrowice na lata 2022-2026. 

➢ Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy  

Bobrowice na rok 2022. 

➢ Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy  

Bobrowice na rok 2022. 

Skarbnik przedstawiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej oraz budżecie gminy na 

2022 r. Uwag nie zgłoszono. Wykaz zmian stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 



Ponadto radni poruszyli temat związany z wypowiedzeniem umowy przez „Ośrodek Terapii 

Grunwald” dotyczącej prowadzenia Ośrodka Zdrowia w Bobrowicach. 

Wójt wyjaśnił, że w poniedziałek wpłynęło pismo z wypowiedzeniem umowy. Jako powód  

wskazano brak współpracy z urzędem. Powodem jest jednak konflikt w sprawie rozliczenia. 

Sekretarz dodała, że zgodnie z umową bieżące utrzymanie budynku należy do najemcy. 

 

Radny Łukasz Dudzic oznajmił, że zadaniem Wójta jest utrzymanie operatora ze względu na 

wszystko i że pojawił się kolejny spór o ośrodek czy oświetlenie, a radni dają za to podwyżkę. 

Wójt wyjaśnił, że od lutego zeszłego roku jest operator ma problemy z formalnym rozlicze-

niem zakupu pieca. Odnośnie oświetlenia wyjaśnił, że jest w stałym kontakcie ze spółką i 

trwają rozmowy dotyczące umowy, która również jest analizowana przez radcę prawnego. 

 

Radny Marcin Jagodziński zaproponował, żeby środki w kwocie 900.000 zł z funduszu  

covidowego przeznaczyć na remont oświetlenia w całej gminie i w związku z tym  wystąpić 

do Ministerstwa o interpretację. 

 

Radna Iwona Szajek poruszyła temat kopalni w Chojnowie i zapytała jaki odcinek drogi 

będzie remontowany. 

Wójt wyjaśnił, że na chwilę obecną planuje się remont odcinka prowadzącego do kopalni  

w stronę Chojnowa, a docelowo również w samej miejscowości. 

 

Radny Lucjan Tracz poruszył temat zdalności wody do spożycia oraz złego stanu drogi do 

oczyszczalni w Bronkowie. 

 

Radny Marcin Jagodziński poruszył temat zatrudnienia wykonawcy do poprawy stanu dróg 

dojazdowych do pól oraz naprawy przepustu na III tamę. 

 

Wójt poinformował, że chciałby zakupić pług do równania dróg gminnych, a tym samym  

zaoszczędzić na materiale. Koszt pługa to ok. 400.000 zł. 

 

Ad 3.  

Posiedzenie zakończono o godz. 10:55. 

  

  

 

Protokołowała:                                                              Przewodniczący Komisji 

 

Ewelina Roszak                                                       Iwona Szajek 

  2022-01-26 


